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OBČINA TREBNJE 
OBČINSKI SVET 
 
www.trebnje.si 
E: obcina.trebnje@trebnje.si 
Goliev trg 5, 8210 TREBNJE 
T: 07 348 11 00 

            
 

Datum: 8. novembra 2020 
         OSNUTEK 

ZAPISNIK 

13. redne seje Občinskega sveta Občine Trebnje,  

ki je bila v sredo, 7. oktobra 2020, ob 16.00 uri, v predavalnici CIK Trebnje (II. nadstropje), 
Kidričeva ulica 2, Trebnje.  

 
Prisotni člani: Jože Avguštinčič, Bogdana Brilj, Tanja Cesar, Simon Erjavec, Andrej 

Jevnikar, mag. Gregor Kaplan (prišel ob 16.46 uri), Franci Kepa (prišel ob 
16.07 uri), Leon Lobe, Branko Longar, Ana Moder, Franci Ostanek, Blaž 
Ovnik, Nada Pepelnak, Mateja Povhe, Špela Smuk, Branko Veselič in 
Silvo Zupančič  

   
Odsotni člani: dr. Jože Korbar in Miha Sever (oba opravičeno)  
  
Ostali prisotni: • Alojzij Kastelic, župan 

• Janez Pirc, direktor Občinske uprave 
• predstavniki Občinske uprave: mag. Janez Zakrajšek, vodja Oddelka 

za okolje, prostor in infrastrukturo, Irena Žužek, vodja Oddelka za 
družbene in gospodarske dejavnosti, Gorazd Koračin in Vanda 
Zadnik, pravnika, Andreja Perc, referentka  

• Franci Starbek, direktor Komunala Trebnje d.o.o. (prišel ob 17.40 uri, 
k 20,. 21. in 22. točki, odšel ob 18. uri ) 

• Suzana Gorec, Komunala Trebnje d.o.o. (prišla ob 17.40 uri, k 20., 21. 
in 22. točki, odšla ob 18. uri) 

• Rok Nose, Dolenjski list   
 
Pri organizaciji in izvedbi seje Občinskega sveta je Občina Trebnje spoštovana priporočila in 
ukrepe NIJZ za preprečitev širjenja okužb z virusom SARS-CoV-2. Ob prihodu v prostor je bilo 
izvedeno merjenje telesne temperature vsakega posameznika, obvezno je bilo razkuževanje 
rok, prav tako uporaba zaščitne maske in spoštovanje zadostne medosebne razdalje.  
 
Sklic seje je bil posredovan v roku, kot ga določa poslovnik, gradiva so bila objavljena na 
spletni strani.   
 
Ob 16.00 uri je župan, g. Alojzij Kastelic, začel s 13. redno sejo in ugotovil sklepčnost, saj je 
bilo na seji prisotnih 15 članov Občinskega sveta.  
 
Župan je uvodoma predlagal dopolnitev dnevnega reda s točko: Predlog Sklepa o načinu 
delovanja in odločanja Občinskega sveta Občine Trebnje v času izrednih razmer, 
povezanih z nalezljivo boleznijo SARS-CoV-2 (COVID-19). Dejal je, da so najnovejši 
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podatki o številu okužb z virusom SARS-CoV-2 zaskrbljujoči, zaradi česar je Vlada Republike 
Slovenija napovedala številne ukrepe, tudi omejitev združevanja na manj oseb, kot jih šteje 
Občinski svet. Tako se ugotavlja, da v času izrednih razmer, povezanih z nalezljivo boleznijo 
SARS-CoV-2 (COVID-19) na območju Republike Slovenije zaradi preventivnih zdravstvenih 
razlogov za preprečitev širjenja nalezljive bolezni ne bo pogojev za delovanje in odločanje 
Občinskega sveta na rednih in izrednih sejah, zaradi česar je potrebno ustvariti pravno podlago 
za odločanje na dopisnih sejah, s čimer bo zagotovljeno nemoteno izvajanje nalog občine. 
Predlagal je, da se točka uvrsti na dnevni red kot 14. točka, naslednje pa se ustrezno 
preštevilčijo.  
 
V nadaljevanju je župan člane Občinskega sveta pozval k podaji predlogov za umik točk s 
predlaganega dnevnega reda oz. za dopolnitev predlaganega dnevnega reda.  
 
Člani Občinskega sveta niso podali predlogov za umik oz. dopolnitev predlaganega dnevnega  
reda, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji 
SKLEP: 
Na predlagani dnevni red se uvrsti nova 14. točka, ki se glasi: »Predlog Sklepa o načinu 
delovanja in odločanja Občinskega sveta Občine Trebnje v času izrednih razmer, 
povezanih z nalezljivo boleznijo SARS-CoV-2 (COVID-19)«. Dosedanja 14. točka in 
naslednje se ustrezno preštevilčijo.  

  
Podatk i  o g lasovanju:  
Prisotni člani: 15 

ZA so glasovali: 15 
PROTI so glasovali: nihče 

 
 Točka je bila uvrščena na dnevni red. 

 
Župan Alojzij Kastelic je na glasovanje dal naslednji dopolnjeni 
DNEVNI RED:  

1. Pregled in potrditev zapisnikov: 
- 12. redne seje Občinskega sveta Občine Trebnje, z dne 19. 2. 2020; 
- 5. dopisne seje Občinskega sveta Občine Trebnje z zaključkom dne 16. 4. 

2020; 
- 6. dopisne seje Občinskega sveta Občine Trebnje z zaključkom dne 20. 4. 

2020;  
- 7. dopisne seje Občinskega sveta Občine Trebnje z zaključkom dne 23. 4. 

2020; 
- 8. dopisne seje Občinskega sveta Občine Trebnje z zaključkom dne 4. 5. 

2020; 
- 9. dopisne seje Občinskega sveta Občine Trebnje z zaključkom dne 29. 5. 

2020; 
- 10. dopisne seje Občinskega sveta Občine Trebnje z zaključkom dne 22. 

6. 2020; 
- 11. dopisne seje Občinskega sveta Občine Trebnje z zaključkom dne 30. 

6. 2020; 
- 12. dopisne seje Občinskega sveta Občine Trebnje z zaključkom dne 8. 9. 

2020  
2. Ugotovitveni sklep o prenehanju mandata članu Občinskega sveta  
3. Mnenje k imenovanju direktorja Doma starejših občanov Trebnje 
4. Imenovanje člana Sveta Doma starejših občanov Trebnje 
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5. Imenovanje nadomestnega člana v Svet Glasbene šole Trebnje  
6. Imenovanje članov v Svet Osnovne šole Veliki Gaber 
7. Predlog Zaključnega računa proračuna Občine Trebnje za leto 2019 
8. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine 

Trebnje za leto 2020 – rebalans IV 
9. Predlog Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Trebnje za leto 

2020 
10. Predlog Odloka o spremembi Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-

varstvenega zavoda Vrtca Mavrica Trebnje – skrajšani postopek 
11. Predlog Odloka o razglasitvi Hiše Goliev trg 7 za kulturni spomenik lokalnega 

pomena – 1. obravnava 
12. Predlog Odloka o ravnanju z zapuščenimi in nepravilno parkiranimi vozili v 

Občini Trebnje – 1. obravnava 
13. Predlog Navodila za predstavnike ustanovitelja v organih upravljanja javnih 

zavodov, katerih ustanoviteljica je Občina Trebnje 
14. Predlog Sklepa o načinu delovanja in odločanja Občinskega sveta Občine 

Trebnje v času izrednih razmer, povezanih z nalezljivo boleznijo SARS-CoV-2 
(COVID-19) 

15. Predlog za podaljšanje delovanja dveh začasnih oddelkov Vrtca Sončnica 
Veliki Gaber 

16. Sklep o porabi presežka prihodkov nad odhodki – Vrtec Mavrica Trebnje 
17.  Oprostitev plačila komunalnega prispevka Društvu za napredek Hribovec 

Rihpovec 
18. Predlog Sklepa o lokacijski preveritvi za prilagajanje in natančne oblike in 

velikosti območja stavbnih zemljišč za enoto urejanja prostora z oznako 
KR009 

19. Predlog Sklepa o lokacijski preveritvi za določitev obsega stavbnega 
zemljišča pri posamični poselitvi  

20. Predlog Elaborata o oblikovanju cene izvajanja storitev javne službe oskrbe 
s pitno vodo na območju Občine Trebnje za leto 2020 

21. Predlog Elaborata o oblikovanju cene izvajanja storitev javne službe 
odvajanje in čiščenje komunalne in padavinske odpadne vode ter storitve 
povezane z greznicami in MKČN na območju Občine Trebnje za leto 2020 

22. Predlog Elaborata o oblikovanju cene izvajanja storitev javne službe ravnanje 
z odpadki na območju Občine Trebnje za leto 2020 

23. Premoženjsko pravne zadeve: 
a) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra za parcele k.o. 

Veliki Gaber  
b)  Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra za parcele k.o. 

Korita in k.o. Ponikve-Šmaver  
c) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra za parcele k.o. 

Medvedje selo  
d) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra za parcele k.o. 

Medvedje selo in k.o. Trebnje- mesto Trebnje 
e) Predlog za ureditev statusa grajenega javnega dobra v k.o. Dolga Njiva- 

naselje Potok 
f) Predlog za ureditev statusa grajenega javnega dobra v k.o. Sela pri 

Šumberku-Orlaka 
g) Predlog za ukinitev statusa javnega dobra za parcelo 1650 k.o. Sela pri 

Šumberku 
h) Predlog za ureditev statusa grajenega javnega dobra v k.o. Vrhtrebnje - 

naselje Repče 
i) Predlog za ureditev statusa grajenega javnega dobra v k.o. Češnjevek- 

naselje Češnjevek 
24. Poročilo o izvrševanju proračuna Občine Trebnje v prvem polletju leta 2020 
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25. Predlog seznanitve z novelacijo Dokumenta identifikacije investicijskega 
projekta (DIIP) za projekt Kolesarska veriga na podeželju 

26. Predlog seznanitve s potrjenima novelacijama DIIP in IP »Energetska prenova 
stavbe CIK Trebnje« 

27. Predlog za izstop Občine Trebnje iz Inštituta regij Evrope (IRE) in vstop v 
združenje ALDA (Evropsko združenje za lokalno demokracijo) 

28. Seznanitev s Sklepoma za izplačilo sredstev iz proračunske rezerve 
29. Odgovori na svetniška vprašanja 
30. Seznanitev z zapisniki sej delovnih teles Občinskega sveta in svetov zavodov 
31. Vprašanja in pobude članov sveta 

  
 

Podatk i  o g lasovanju:  
Prisotni člani: 15 

ZA so glasovali: 15 
PROTI so glasovali: nihče 

 
 Dnevni red je bil sprejet. 

 
K 1. TOČKI DNEVNEGA REDA  
Pregled in potrditev zapisnikov: 
- 12. redne seje Občinskega sveta Občine Trebnje, z dne 19. 2. 2020; 
- 5. dopisne seje Občinskega sveta Občine Trebnje z zaključkom dne 16. 4. 2020; 
- 6. dopisne seje Občinskega sveta Občine Trebnje z zaključkom dne 20. 4. 2020;  
- 7. dopisne seje Občinskega sveta Občine Trebnje z zaključkom dne 23. 4. 2020; 
- 8. dopisne seje Občinskega sveta Občine Trebnje z zaključkom dne 4. 5. 2020; 
- 9. dopisne seje Občinskega sveta Občine Trebnje z zaključkom dne 29. 5. 2020; 
- 10. dopisne seje Občinskega sveta Občine Trebnje z zaključkom dne 22. 6. 2020; 
- 11. dopisne seje Občinskega sveta Občine Trebnje z zaključkom dne 30. 6. 2020; 
- 12. dopisne seje Občinskega sveta Občine Trebnje z zaključkom dne 8. 9. 2020.   

 
Člani Občinskega sveta niso podali nobenih pripomb na priložene zapisnike.  
 
Župan Alojzij Kastelic je na glasovanje dal naslednje 
SKLEP-e: 

I. Zapisnik 12. redne seje Občinskega sveta Občine Trebnje z dne 19. 2. 2020 se 
sprejme in potrdi.  
 

II. Zapisnik 5. dopisne seje Občinskega sveta Občine Trebnje z zaključkom dne 16. 
4. 2020 se sprejme in potrdi. 
 

III. Zapisnik 6. dopisne seje Občinskega sveta Občine Trebnje z zaključkom dne 20. 
4. 2020 se sprejme in potrdi. 
 

IV. Zapisnik 7. dopisne seje Občinskega sveta Občine Trebnje z zaključkom dne 23. 
4. 2020 se sprejme in potrdi. 
 

V. Zapisnik 8. dopisne seje Občinskega sveta Občine Trebnje z zaključkom dne 4. 
5. 2020 se sprejme in potrdi. 
 

VI. Zapisnik 9. dopisne seje Občinskega sveta Občine Trebnje z zaključkom dne 29. 
5. 2020 se sprejme in potrdi. 
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VII. Zapisnik 10. dopisne seje Občinskega sveta Občine Trebnje z zaključkom dne 
22. 6. 2020 se sprejme in potrdi. 
 

VIII. Zapisnik 11. dopisne seje Občinskega sveta Občine Trebnje z zaključkom dne 
30. 6. 2020 se sprejme in potrdi. 
 

IX. Zapisnik 12. dopisne seje Občinskega sveta Občine Trebnje z zaključkom dne 8. 
9. 2020 se sprejme in potrdi. 

  
 

Podatk i  o g lasovanju:  
Prisotni člani: 15 

ZA so glasovali: 15 
PROTI so glasovali: nihče 

 
 Sklepi so bili sprejeti. 

 
K 2. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Ugotovitveni sklep o prenehanju mandata članu Občinskega sveta 

 
G. Koračin je pojasnil, da je dne 21. 7. 2020 Nino Zajc podal odstopno izjavo s funkcije člana 
Občinskega sveta in tudi z mest člana Komisije za mladinska vprašanja ter Komisije za 
mandatna vprašanja, volitve in imenovanja. 
Če član občinskega sveta odstopi, mu preneha mandat z dnem, ko je podal odstopno izjavo 
županu. Župan mora občinski svet in občinsko volilno komisijo obvestiti o odstopu člana 
občinskega sveta v roku osmih dni od prejema pisne odstopne izjave, kar je tudi storil. 
Občinska volilna komisija bo postopala skladno s 30. členom Zakona o lokalnih volitvah in 
ugotovila, kdo je naslednji na listi Socialnih demokratov, ki bo nadomestil občinskega svetnika.  
 
G. Longar, član Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, je povedal, da 
Komisija predlaga Občinskemu svetu sprejem sklepov, ki so v gradivu.  
 
Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednje 
SKLEP-e: 

I. Občinski svet Občine Trebnje se seznani z obvestilom o odstopu člana in 
prenehanju mandata članu Občinskega sveta Občine Trebnje, Ninu Zajcu. 
 

II. S prenehanjem mandata članu Občinskega sveta Občine Trebnje posledično 
preneha tudi članstvo v Komisiji za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 
ter Komisiji za mladinska vprašanja. 
 

III. Občinska volilna komisija Občine Trebnje naj ugotovi, kdo je naslednji kandidat 
na listi stranke Socialnih demokratov, ki bo nadomestil občinskega svetnika, ki 
mu je prenehal mandat. 
 

IV. Ta sklep začne veljati z dnem sprejema na seji Občinskega sveta Občine Trebnje 
in se objavi v Uradnem listu Republike Slovenije. 

  
Podatk i  o g lasovanju:  
Prisotni člani: 16 

ZA so glasovali: 15 
PROTI so glasovali: nihče 
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 Sklepi so bili sprejeti. 

 
K 3. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Mnenje k imenovanju direktorja Doma starejših občanov Trebnje 

 
G. Longar, član Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, je povedal, da je 
Občina Trebnje s strani Sveta zavoda Dom starejših občanov Trebnje prejela vlogo za mnenje 
k imenovanju Mateje Vrabec za direktorico zavoda Dom starejših občanov Trebnje, in sicer za 
mandatno obdobje pet let. 
Povedal je, da je Komisija podala negativno mnenje k imenovanju Mateje Vrabec za direktorico 
zavoda.  
 
V razpravi je ga. Smuk spomnila na odločanje o imenovanju prejšnje direktorice, ge. Mateje 
Ribič. Spomnila je, da je bila ga. Ribič povabljena na sejo, za predstavitev in lažjo odločitev.  
Župan je odgovoril, da je na sami seji Komisije predlagal tak sklep, saj ga. Vrabec nima 
nobenih vodstvenih izkušenj, v preteklosti ni imela nikjer funkcije vodje in iz tega izhaja to 
negativno mnenje.  
 
Po kratki razpravi je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji 
SKLEP:  
Občinski svet Občine Trebnje podaja negativno mnenje k imenovanju Mateje Vrabec za 
direktorico zavoda Dom starejših občanov Trebnje.  

 
 

   
Podatk i  o g lasovanju:  

  Prisotni člani: 16 
  ZA so glasovali: 10 
  PROTI so glasovali:  2 

   
   Sklep je bil sprejet. 

 
K 4. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Imenovanje člana Sveta Doma starejših občanov Trebnje 

 
G. Longar je pojasnil, da je Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 
obravnavala prispele predloge. Na javni poziv je prispelo pet predlogov kandidatov. Komisija 
je izvedla glasovanje na način, da vsak član Komisije poda en pozitiven glas, saj Občina 
Trebnje lahko predlaga enega predstavnika v Svet Doma starejših občanov Trebnje. 
Na podlagi glasovanja članov Komisije je predsednik ugotovil, da sta dva kandidata prejela 
enako število glasov, in sicer Branko Longar in Miran Candellari. Občinskemu svetu Komisija 
zato predlaga, da v Svet Doma starejših občanov Trebnje imenuje enega izmed dveh 
kandidatov, ki sta prejela enako podporo na Komisiji.  
 
V nadaljevanju je g. Longar seznanil člane Občinskega sveta, da je umaknil soglasje h 
kandidaturi za člana Sveta Doma starejših občanov Trebnje.  
 
G. Lobe je v razpravi povprašal g. Longarja, zakaj je prišlo do umika soglasja h kandidaturi.  
G. Longar je odgovoril, da je to njegova osebna odločitev.  
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Po kratki razpravi je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji 
SKLEP:  
Občinski svet Občine Trebnje v Svet Doma starejših občanov Trebnje imenuje Mirana 
Candellarija iz Trebnjega. 

 
 

 
Podatk i  o g lasovanju: 

Prisotni člani: 16 
ZA so glasovali: 14 

PROTI so glasovali: nihče 
  

        Sklep je bil sprejet. 
 

K 5. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Imenovanje nadomestnega člana v Svet Glasbene šole Trebnje 

 
G. Longar je pojasnil, da je Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 
obravnavala prispela predloga, ki sta prispela na javni poziv. Komisija je izvedla glasovanje na 
način, da vsak član Komisije poda en pozitiven glas, saj Občina Trebnje lahko predlaga enega 
predstavnika v Svet Glasbene šole Trebnje. 
Na podlagi glasovanja članov Komisije je predsednik ugotovil, da sta oba kandidata prejela 
enako število glasov.  
Komisija zato predlaga Občinskemu svetu, da v Svet zavoda Glasbena šola Trebnje imenuje 
enega izmed dveh kandidatov, ki sta na komisiji prejela enako podporo, in sicer Sonjo Lobe 
ali Milana Žnidaršiča.  
 
Ga. Smuk je v razpravi povedala, da je ob prebiranju gradiva mislila, da se je stranka SLS 
zmotila, ker sta bila prejeta dva predloga. Dejala je, da gre za nadomestnega člana in se ne 
spomni, da bi kadarkoli (do sedaj je sicer prihajalo do odstopov, ne pa do smrti, kot v tem 
primeru) kdorkoli drug izmed svetnikov ali strank, na to mesto predlagal nadomestnega člana, 
temveč je to vedno storila ista stranka. Od kolega je slišala kaj se je dogajalo na seji Komisije, 
dejala je, da gre za minimalne moralne standarde, ki so bili v tem primeru drugače 
interpretirani. 
 
Župan je odgovoril, da je v tem mandatu dogovorjeno, da so v komisijah in odborih Občinskega 
sveta člani imenovani glede na izid lokalnih volitev. Poskuša se spoštovati tudi nekatere druge. 
Pri kadrovskem glasovanju šteje pozitiven glas, glasovanje se bo opravilo po abecedi.  
 
Župan Alojzij Kastelic je na glasovanje dal naslednji  
SKLEP: 
Občinski svet Občine Trebnje v Svet zavoda Glasbena šola Trebnje imenuje Sonjo Lobe iz 
Trebnjega.  

   
Podatk i  o g lasovanju:  

 Prisotni člani: 16 
 ZA so glasovali:  7 
 PROTI so glasovali: nihče 

  
  Za kandidatko Sonjo Lobe je 

glasovalo 7 članov. 
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V nadaljevanju je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal še naslednji 
SKLEP:  
Občinski svet Občine Trebnje v Svet zavoda Glasbena šola Trebnje imenuje Milana 
Žnidaršiča iz Trebnjega. 

   
Podatk i  o g lasovanju:  

 Prisotni člani: 16 
 ZA so glasovali:  8 
 PROTI so glasovali: nihče 

  
  Za kandidata Milana 

Žnidaršiča je glasovalo 8 
članov. 

 
Župan je glede na izid glasovanja ugotovil, da je Občinski svet v Svet zavoda Glasbena šola 
Trebnje imenoval Milana Žnidaršiča. 
 

K 6. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Imenovanje članov v Svet Osnovne šole Veliki Gaber 

 
G. Longar je pojasnil, da je Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 
obravnavala prispele predloge. Na javni poziv je prispelo pet predlogov kandidatov. Komisija 
je izvedla glasovanje na način, da vsak član Komisije poda tri pozitivne glasove, saj Občina 
Trebnje lahko predlaga tri predstavnike v Svet Osnovne šole Veliki Gaber.  
Na podlagi glasovanja članov Komisije je predsednik ugotovil, kateri kandidati so dosegali 
največje število glasov in tako Komisija predlaga Občinskemu svetu, da v Svet zavoda 
Osnovna šola Veliki Gaber imenuje Štefanijo Gliha, Damjana Goloba in Tomaža Praznika.   
 
Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Trebnje v Svet zavoda Osnovna šola Veliki Gaber imenuje 
Štefanijo Gliha, Damjana Goloba in Tomaža Praznika.  

   
Podatk i  o g lasovanju:  

 Prisotni člani: 16 
 ZA so glasovali: 16 
 PROTI so glasovali: nihče 

  
  Sklep je bil sprejet. 

 
K 7. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Zaključnega računa proračuna Občine Trebnje za leto 2019 

 
Kratko obrazložitev predloga Zaključnega računa proračuna Občine Trebnje za leto 2019 je 
podal direktor Občinske uprave, g. Pirc. Pojasnil je višino realizacije prihodkov in odhodkov v 
letu 2019 in podal primerjavo z realizacijo v preteklih letih. Ugotovljeno je bilo, da je bila 
realizacija uspešna. V nadaljevanju je navedel tudi tekoče transferje ter investicije, ki so bile 
ključne v letu 2019. 
 

Ga. Brilj, predsednica Odbora za proračun in finance, je povedala, da je Odbor predlagano 
gradivo obravnaval in predlaga Občinskemu svetu sprejem.   
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Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji 
SKLEP: 
Sprejme se Zaključni račun proračuna Občine Trebnje za leto 2019. 

   
Podatk i  o g lasovanju:  

 Prisotni člani: 16 
 ZA so glasovali: 14 
 PROTI so glasovali: nihče 

  
  Sklep je bil sprejet. 

 
K 8. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine Trebnje 
za leto 2020 – rebalans IV 

 
Direktor občinske uprave, g. Pirc, je predstavil vsebino predloga Odloka in povedal, da gre za 
potrebne spremembe, s katerimi se uravnajo proračunska sredstva na posameznih postavkah 
glede na dinamiko izvrševanja proračuna.  
Nova dejstva in okoliščine, ki se pojavljajo v postopku izvrševanja proračuna, zlasti nujnost 
uskladitve predloga proračuna s stanjem namenskih sredstev ter uskladitev prihodkov z 
dinamiko izvajanja projektov, namreč narekujejo ponovno potrebo po spremembah oz. 
dopolnitvah Odloka o proračunu Občine Trebnje za leto 2020.  
Predstavil je tudi investicije in nakupe zemljišč, katerih izvedba se načrtuje še v letošnjem letu. 
 
V nadaljevanju je župan podal informacijo, da je bil pravočasno vložen amandma št. 1 s 
prvopodpisanim Blažem Ovnikom. V nadaljevanju je g. Ovnik povzel vsebino amandmaja: 

- proračunska postavka 01001 Stroški svetnikov (nadomestilo za nepreklicno opravljanje 
funkcije) se zmanjša za 4.000,00 EUR, glede na manjše število sej občinskega sveta 
in delovnih teles občinskega sveta.    

- proračunska postavka 07009 Sofinanciranje investicij in investicijsko vzdrževanje 
gasilskih domov - NRP: OB130-09-0010 se poveča za 5.000,00 EUR na skupno višino 
153.392,48 EUR. Sredstva se dodatno zagotavljajo za sofinanciranje izvedbe 
arheoloških raziskav pri gradnji gasilskega doma v Šentlovrencu.   

- proračunska postavka 13005 Investicije in investicijsko vzdrževanje lokalnih cest - 
NRP: OB130-19-0017 se poveča za 25.000 EUR, na skupno višino  631.141,00 EUR. 
Sredstva se dodatno zagotavljajo za sofinanciranje izvedbe preplastitve oz. sanacije - 
razširitve javne poti Šmaver-Dečja vas (JP926881). 

- proračunska postavka 16007 Investicije in investicijsko vzdrževanje vodovodnih 
sistemov - NRP: OB130-16-0007 - sredstva v višini 10.000 EUR zagotavljajo za 
sofinanciranje izvedbe rekonstrukcije oz. zamenjave sekundarnega voda v Belšinji 
vasi.  

- proračunska postavka 19011 Investicije in investicijsko vzdrževanje osnovnih šol - 
NRP: OB130-17-0028 se zmanjša za 330.000,00 EUR. Predviden odkup sklopa 
zemljišč na območju Velikega Gabra se izvzame iz plana nakupov za leto 2020 in se 
umesti v proračun za prihodnje leto. Sredstva pa se namenijo za odkup stare upravne 
stavbe KZ v centru mesta Trebnje.  

- proračunska postavka 16030 Nakup stavbnih zemljišč - NRP: OB130-16-0014 se 
poveča za 300.000 EUR. Sredstva se zagotovijo znotraj NRP OB130-16-0014 Ureditev 
mestnega jedra. Dodatna sredstva se bodo namenila za odkup solastniškega deleža 
Kmetijske zadruge (626/1000-in) za stavbo in pripadajoče zemljišče na naslovu 
Baragov trg 3 (št. stavbe 256, parcela 231/1 k.o. Trebnje). Občina Trebnje želi 
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dolgoročno na tem prostoru doseči optimalno vzpostavitev prometnih poti, tako proti S 
kot tudi ob železniški progi proti železniški postaji,  zato se bo obstoječa zgradba  v 
prihodnje porušila. Objekt ni spomeniško zaščiten. V času do rušitve in ureditve 
prometnih povezav pa bo objekt namenjen za izvajanje dejavnosti na področju šolstva, 
galerijske dejavnosti in tudi za potrebe glasbene šole. 

- proračunska postavka 19011 Investicije in investicijsko vzdrževanje osnovnih šol - 
NRP: OB130-09-0081 se poveča za 4.000 EUR, in sicer za nakup fotoaparatov z 
objektivom, stativom in mikrofonom za OŠ Trebnje in OŠ Veliki Gaber (vsaka OŠ po 
2.000 EUR).        

 
Ga. Brilj, predsednica Odbora za proračun in finance, je povedala, da je Odbor gradivo 
obravnaval in predlagajo sprejem.  
 
Ga. Povhe, predsednica Komisije za statutarna vprašanja in lokalno samoupravo, je povedala, 
da je Komisija obravnavala predlog gradiva in predlaga Občinskemu svetu sprejem.  
 
G. Jevnikar, predsednik Odbora za okolje, prostor in infrastrukturo, je povedal, da je Odbor 
gradivo obravnaval, ga soglasno potrdil in predlaga sprejem.  
 
Ga. Smuk, predsednica Odbora za družbene, gospodarske dejavnosti in kmetijstvo, je 
povedala, da je Odbor obravnaval predlog gradiva v predlagani vsebini in predlagajo 
Občinskemu svetu sprejem.  
Izpostavila je razpravo o pripravi proračuna za leti 2021 in 2022, kjer je direktor podal odgovor, 
da bo predlog verjetno pripravljen po novem letu. Dejala je, da se boji, da bo sprejet pozno, 
smiselno je, da se začne pripravljati prej in se ga v primeru potreb popravi z rebalansom, da 
se bodo vsaj tekoče zadeve, npr. redne dejavnosti društev, razpisi odvili pred poletjem.  
 
Župan je podal kratek odgovor in povedal, da je Občinska uprava proračune navadno 
pripravljala po novem letu. Glede na to, da je proračun države za leti 2021 in 2022 v obravnavi, 
izhodišča so potrjena, bo tudi občina pristopila k pripravi dvoletnega proračuna. Imamo nekaj 
prednostnih usmeritev, npr. gradnja osnovne šole v Dolenji Nemški vasi, ki je v načrtovanju, 
vse ostalo pa se bo načrtovalo v skladu z možnostmi. Prioriteta je, da bo predlog proračuna 
sprejet najkasneje v mesecu februarju.  
 
Ga. Zadnik, pravnica je v nadaljevanju predstavila naslednjo točko dnevnega reda, ki pa se 
navezuje na sprejetje rebalansa: Predlog Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem 
Občine Trebnje za leto 2020.  
Ker gre za obširnejše spremembe Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem, se podaja 
predlog kot sprejem novega Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem.  
 
G. Jevnikar, predsednik Odbora za okolje, prostor in infrastrukturo, je povedal, da je Odbor 
predlog Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem obravnaval in predlaga Občinskemu 
svetu sprejem le-tega.  
 
V razpravi je ga. Povhe podala pripombo na del rebalansa, ki se nanaša na ravnanje z 
nepremičninami. Dejala je, da gre leto proti koncu in kar se tiče načrtovanja nakupov je zelo 
smelo. Izpostavila je, da pri vseh teh večjih nakupih nepremičnin pogreša dolgoročno vizijo, se 
pravi namen uporabe in celotne stroške, ki jih nakup prinese.  
 
Župan je odgovoril, da so to nepremičnine, ki so strateške narave, kar so svetniki tudi 
prepoznali, npr. odkup stavbe Kmetijske zadruge, ker se bo delal most in cesta proti vzhodu. 
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To je ena izmed takih nepremičnin, ki, če se proda nekomu drugemu, nam oteži realizacijo 
projekta.  
Stavbo na Veliki Loki je tudi smiselno kupiti, kar naprej so pritiski po odpiranju novih oddelkov 
vrtca, tu lahko imamo dva oddelka. Tudi za namene dnevnega varstva bi jo lahko uporabili. 
Občina Trebnje je bila v preteklosti na področju razpolaganja s strateškimi nepremičninami 
zelo podhranjena in ta težava se je izkazala v Dolenji Nemški vasi, kjer ni bilo zemljišča v lasti 
Občine za širitev osnovne šole.  
 
Po končani razpravi je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji 
SKLEP: 
Sprejme se vloženi amandma št. 1 k predlogu Odloka o spremembah in dopolnitvah 
Odloka o proračunu Občine Trebnje za leto 2020 – rebalans IV, s prvopodpisanim 
Blažem Ovnikom, ki je priloga zapisniku. 

   
Podatk i  o g lasovanju:  

 Prisotni člani: 16 
 ZA so glasovali: 13 
 PROTI so glasovali: nihče 

  
  Sklep je bil sprejet. 

 
Župan Alojzij Kastelic je na glasovanje dal še naslednji 
SKLEP: 
Sprejme se Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine Trebnje za 
leto 2020 – rebalans IV, z upoštevanjem sprejetega amandmaja št. 1. 

   
Podatk i  o g lasovanju:  

 Prisotni člani: 16 
 ZA so glasovali: 14 
 PROTI so glasovali: nihče 

  
  Sklep je bil sprejet. 

 
K 9. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Trebnje za leto 2020 

 
Razprava o tej točki dnevnega reda je potekala že pri prejšnji točki, zato je župan Alojzij 
Kastelic skupaj na glasovanje dal naslednje 
SKLEP-e: 

I. Sprejme se Načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Trebnje za leto 
2020, ki je sestavni del tega sklepa, in obsega načrt pridobivanja nepremičnega 
premoženja in načrt razpolaganja z nepremičnim premoženjem z upoštevanjem 
Amandmaja št. 1 k predlogu Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o 
proračunu Občine Trebnje za leto 2020 - rebalans IV. 

 
II. Načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Trebnje za leto 2020 začne 

veljati z dnem uveljavitve Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o 
proračunu Občine Trebnje za leto 2020 - rebalans IV. 

 
III. Z dnem uveljavitve Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem za leto 2020 

preneha veljati Načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Trebnje za 
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leto 2020, ki je bil sprejet na 6. redni seji OS Občine Trebnje dne 15. 5. 2019, 
dopolnjen na 8. dopisni seji dne 4. 5. 2020 in dopolnjen na 9. dopisni seji dne 29. 
5. 2020. 

   
Podatk i  o g lasovanju:  

 Prisotni člani: 17 
 ZA so glasovali: 13 
 PROTI so glasovali: nihče 

  
  Sklepi so bili sprejeti. 

 
K 10. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Odloka o spremembi Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-varstvenega 
zavoda Vrtca Mavrica Trebnje – skrajšani postopek 

 
Kratko obrazložitev predloga Odloka o spremembi Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-
varstvenega zavoda Vrtca Mavrica Trebnje – skrajšani postopek je podala ga. Žužek, vodja 
Oddelka za družbene in gospodarske dejavnosti, in povedala, da je Vrtec Mavrica Trebnje dne 
19. 8. 2020 podal vlogo za spremembo ustanovnega akta. Izgradnja novega vrtca v 
Šentlovrencu je zaključena, Občina Trebnje je pridobila uporabno dovoljenje in hišno številko, 
nova enota Vrtca Mavrica Trebnje bo pričela obratovati s 1. 9. 2020. Novo enoto vrtca v 
Šentlovrencu je potrebno dopisati v Odlok. Hkrati pa se briše navedba enote, ki je delovala v 
prostorih Podružnične šole Šentlovrenc, Šentlovrenc 17. 
 
Ga. Smuk, predsednica Odbora za družbene, gospodarske dejavnosti in kmetijstvo je 
povedala, da je Odbor gradivo obravnaval in predlaga Občinskemu svetu sprejem.  
 
Ga. Povhe, predsednica Komisije za statutarna vprašanja in lokalno samoupravo je tudi 
povedala, da so na Komisiji predlog odloka obravnavali in predlagajo sprejem po skrajšanem 
postopku.  
 
Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje podal naslednji 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Trebnje obravnava predlog Odloka o spremembi Odloka o 
ustanovitvi javnega vzgojno-varstvenega zavoda Vrtca Mavrica Trebnje po skrajšanem 
postopku.  

   
Podatk i  o g lasovanju:  

 Prisotni člani: 17 
 ZA so glasovali: 17 
 PROTI so glasovali: nihče 

  
  Sklep je bil sprejet. 

 
 
 
Župan Alojzij Kastelic je na glasovanje dal še naslednji 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Trebnje sprejme Odlok o spremembi Odloka o ustanovitvi 
javnega vzgojno-varstvenega zavoda Vrtca Mavrica Trebnje. 

   
Podatk i  o g lasovanju:  
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 Prisotni člani: 17 
 ZA so glasovali: 17 
 PROTI so glasovali: nihče 

  
  Sklep je bil sprejet. 

 
K 11. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Odloka o razglasitvi Hiše Goliev trg 7 za kulturni spomenik lokalnega 
pomena – 1. obravnava 

 
Kratko obrazložitev predlaganega gradiva je podala ga. Žužek, ki je povedala, da je Zavod za 
varstvo kulturne dediščine, OE Novo mesto avgusta 2019 posredoval strokovne podlage za 
razglasitev enote nepremične kulturne dediščine Trebnje – Hiše Goliev trg 7 (EŠD 25588) za 
kulturni spomenik lokalnega pomena.  
Pobudo za razglasitev je podala lastnica dediščine, Občina Trebnje. Po pripombi, da je predlog 
preobširen je zavod v septembru 2019 podal drug predlog, ki pa ni bil usklajen s prostorskimi 
akti, zato nam je zavod v marcu 2020 posredoval dopolnjen predlog.  
Glede na strokovno oceno zavoda je za Hišo Goliev trg 7 potrebno zagotoviti poseben režim 
varovanja in zaščite. Predlog Odloka je bil posredovan v pregled in mnenje Zavodu za varstvo 
kulturne dediščine, OE Novo mesto, ki je podal pozitivno mnenje k predlogu Odloka. 
 
Ga. Smuk, predsednica Odbora za družbene, gospodarske dejavnosti in kmetijstvo, je 
povedala, da je Odbor gradivo obravnaval in predlaga Občinskemu svetu sprejem.  
 
Ga. Povhe, predsednica Komisije za statutarna vprašanja in lokalno samoupravo, je tudi 
povedala, da so na Komisiji predlog odloka obravnavali in predlagajo sprejem. 
 
Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Trebnje sprejema Odlok o razglasitvi Hiše Goliev trg 7 za kulturni 
spomenik lokalnega pomena z združitvijo prve in druge obravnave.  

   
Podatk i  o g lasovanju:  

 Prisotni člani: 17 
 ZA so glasovali: 17 
 PROTI so glasovali: nihče 

  
  Sklep je bil sprejet. 

 
Na glasovanje je župan Alojzij Kastelic dal še naslednji 
SKLEP:  
Občinski svet Občine Trebnje sprejme Odlok o razglasitvi Hiše Goliev trg 7 za kulturni 
spomenik lokalnega pomena.  

   
Podatk i  o g lasovanju:  

 Prisotni člani: 17 
 ZA so glasovali: 17 
 PROTI so glasovali: nihče 

  
  Sklep je bil sprejet. 
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K 12. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Odloka o ravnanju z zapuščenimi in nepravilno parkiranimi vozili v Občini 
Trebnje – 1. obravnava 

  
G. Koračin je podal kratko obrazložitev in povedal, da so razlog za sprejetje odloka predvsem 
zapuščena vozila, ki zasedajo prosta mesta, ki bi bila sicer namenjena za vozila v prometu.  
Podlaga za sprejem odloka je 6. člen Zakona o pravilih cestnega prometa, ki daje izhodišča in 
zakonsko pooblastilo občinam, da uredijo oz. določijo pogoje in način odstranitve in hrambe 
zapuščenih in nepravilno parkiranih vozil ter višino stroškov odstranitve in hrambe teh vozil.  
Cilj odloka je izboljšanje možnosti izvajanja ukrepov, ki bodo omogočili boljši nadzor in 
nemoteno odvijanje tekočega prometa, ureditev mirujočega prometa, zagotovitev varnosti 
vseh udeležencev v prometu ter zmanjšanje vplivov cestno prometnih sredstev na bivalno 
okolje. Na podlagi sprejetega odloka se bodo ustvarili pogoji, ki bodo omogočali tudi dejansko 
odstranitev zapuščenih in nepravilno parkiranih vozil. 
 
Dodal je, da je bil predlog Odloka o ravnanju z zapuščenimi in nepravilno parkiranimi vozili v 
Občini Trebnje v nekoliko drugačnem besedilu v začetku leta 2020 že v obravnavi na sejah 
delovnih teles Občinskega sveta. Komisija za statutarna vprašanja in lokalno samoupravo je 
takrat sklenila, da predlog odloka ni primeren za obravnavo na seji Občinskega sveta in naj se 
pripravi v obsegu, ki ga določa 6. člen Zakona o pravilih cestnega prometa. Napotki Komisije 
so bili pri pripravi sedanjega predloga Odloka upoštevani. Bistveni spremembi sta tako v 
sedanjem 2. in 22. členu, prvi drugale opredeljuje pooblaščeno uradno osebo, drugi pa določa 
smiselno uporabo nekaterih poglavij odloka tudi za nepravilno parkirana in zapuščena vozila, 
katerih odstranitev bo odredila policija neposredno na podlagi določb Zakona o pravilih 
cestnega prometa.  
 
Ga. Povhe, predsednica Komisije za statutarna vprašanja in lokalno samoupravo, je povedala, 
da je Komisija predlog odloka obravnavala in ugotovila, da je za razliko od prejšnjega odloka 
sedaj v obravnavi odlok, ki res določa samo pogoje in način odstranjevanja hrambe in predaje 
zapuščenih in nepravilno parkiranih vozil, kajti samo pravno podlago za nadzor nad tovrstnimi 
vozili in za odreditev njihove odstranitve daje že Zakon o pravilih cestnega prometa. Da bo 
odlok skladen z zakonom in jasen za uporabo, je Komisija sprejela nekaj pripomb, s 
strokovnimi službami je že prišlo do medsebojne uskladitve, zato predlagajo, da se z 
upoštevanjem pripomb, ki so bile podane, pripravi usklajen predlog odloka do druge 
obravnave. V nadaljevanju je navedla predlagane spremembe, ki so razvidne iz zapisnika 8. 
seje Komisije za statutarna vprašanja in lokalno samoupravo.  
 
V razpravi so svetniki razpravljali o rokih za odstranitev nepravilno parkiranih vozil, ter razlogih 
za sprejetje tega odloka, ki bo potegnil za sabo kar nekaj posledic, npr. Komunala Trebnje bo 
morala organizirati 24-urno hrambo, verjetno zaposliti kakšnega delavca, tako, da bo nekaj 
dodatnih stroškov.  
 
G. Koračin je povedal, da so roki določeni že z Zakonom o pravilih cestnega prometa in jih 
zato v odloku ne smemo urejati drugače, kot so urejeni v zakonu. Povedal je še, da bodo 
pripombe Komisije za statutarna vprašanja in lokalno samoupravo posredovane v mnenje 
Skupni občinski upravi občin Dolenjske, Komunali Trebnje d.o.o. in Policijski postaji Trebnje. 
 
Po kratki razpravi je župan Alojzij Kastelic na glasovanje podal naslednji 
SKLEP: 
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Občinski svet Občine Trebnje sprejme Odlok o ravnanju z zapuščenimi in nepravilno 
parkiranimi vozili v občini Trebnje v prvi obravnavi, z upoštevanjem pripomb Komisije 
za statutarna vprašanja in lokalno samoupravo, in sicer naj se do druge obravnave:  

- v drugem odstavku 4. člena namesto besede »nemudoma« določi čas, v 
katerem mora pristojni izvajalec odstraniti nepravilno parkirano vozilo; 

- v 11. členu črta besedilo »ter podpisati zapisnik o predaji«; 
- v prvem odstavku 16. člena črta zadnji stavek; 
- v prvem odstavku 17. člena črta besedilo: »sam ali skupaj s pooblaščeno 

uradno osebo«; 
- v 22. členu izključi smiselno uporabo drugega odstavka 5. člena, 

preostalo besedilo naj se glede na spremembo oblikuje slovnično 
pravilno. 

   
Podatk i  o g lasovanju:  

 Prisotni člani: 16 
 ZA so glasovali: 16 
 PROTI so glasovali: nihče 

  
  Sklep je bil sprejet. 

 
K 13. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Navodila za predstavnike ustanovitelja v organih upravljanja javnih 
zavodov, katerih ustanoviteljica je Občina Trebnje 

 
G. Koračin je podal kratko obrazložitev in povedal, da je bil predlog navodila pripravljen na 
pobudo Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja. Na podlagi dosedanjih 
izkušenj iz prakse se je pokazala potreba za sprejem posebnih navodil, s katerimi se opredeli 
sodelovanje med predstavniki Občine Trebnje v organih upravljanja javnih zavodov in Občino 
Trebnje.  
Predlog tovrstnega akta je bil pripravljen že v letu 2013, vendar ga Občinski svet takrat ni 
sprejel. Prav tako je bil predlog tega akta konec leta 2019 in v začetku leta 2020 že v obravnavi 
na Komisiji za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja ter Komisiji za statutarna vprašanja 
in lokalno samoupravo. Obe delovni telesi sta podali pripombe na predlog navodila z 
usmeritvami, ki so bile pri pripravi predmetnega predloga navodila smiselno upoštevane. 
 
Ga. Povhe, predsednica Komisije za statutarna vprašanja in lokalno samoupravo je povedala, 
da je Komisija obravnavala predlog Navodila in predlaga Občinskemu svetu sprejem.  
Izpostavila je težavo, ki je bila izpostavljena na seji Komisije, in sicer pridobivanje zapisnikov 
sej svetov zavodov. Seje svetov zavodov potekajo 2-3 krat letno in dejansko včasih (praviloma) 
do takrat, ko Občinski svet odloča, zapisnik seje sveta zavoda ni potrjen, je v fazi osnutka in 
ga zaradi tega zavod ali direktor ne more posredovati naprej, kar pa rešuje določba 4. člena 
Navodila.  
 
V razpravi je g. Ovnik povedal, da podpira sprejem Navodila, predvsem iz razloga 
neudeleževanja sej svetov s strani predstavnikov Občine Trebnje, g. Lobe pa se je navezal na 
3. člen predloga Navodila, glede mnenja ustanovitelja, in 7. člen. Imel je pomislek, da se 
Navodilo lahko bere tudi v nasprotni smeri.  
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Župan je predlagal sprejetje navodila, kako se bo obnesel v praksi, pa se bo videlo čez čas. 
Po nekem obdobju se lahko na predlog Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 
odpre razprava o njegovi učinkovitosti in morebitnih potrebah po njegovi spremembi.  
 
Po kratki razpravi je župan Alojzij Kastelic na glasovanje podal naslednji 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Trebnje sprejme Navodilo za predstavnike ustanovitelja v organih 
upravljanja javnih zavodov, katerih ustanoviteljica je Občina Trebnje.   

   
Podatk i  o g lasovanju:  

 Prisotni člani: 17 
 ZA so glasovali: 14 
 PROTI so glasovali: nihče 

  
  Sklep je bil sprejet. 

 
K 14. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Sklepa o načinu delovanja in odločanja Občinskega sveta Občine Trebnje v 
času izrednih razmer, povezanih z nalezljivo boleznijo SARS-CoV-2 (COVID-19) 

 
G. Koračin je podal podrobno obrazložitev predloga Sklepa o načinu delovanja in odločanja 
Občinskega sveta Občine Trebnje v času izrednih razmer, povezanih z nalezljivo boleznijo 
SARS-CoV-2 (COVID-19), ki je bil glede na nove podatke o številu okužb z virusom SARS-
CoV-2 in posledično s strani Vlade Republike Slovenije napovedanih številnih ukrepih, tudi 
omejitvijo združevanja na manj oseb, kot jih šteje Občinski svet, pripravljen tik pred sejo. 
Povedal je, da je bil predlog Sklepa pripravljen po vzoru tistega iz spomladanskih mesecev, 
uporabljal pa se bo v času izrednih razmer, povezanih z nalezljivo boleznijo SARS-CoV-2 
(COVID-19). Predlagano je, da Občinski svet na dopisnih sejah odloča o vseh zadevah, in 
sicer z navadno večino – torej tako, kot na rednih sejah. Kot za redne seje, je predlagano, da 
bi tudi za dopisne seje člani Občinskega sveta prejeli sejnine. 
 
Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje podal naslednji 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Trebnje sprejme Sklep o načinu delovanja in odločanja 
Občinskega sveta Občine Trebnje v času izrednih razmer, povezanih z nalezljivo 
boleznijo SARS-CoV-2 (COVID-19). 

   
Podatk i  o g lasovanju:  

 Prisotni člani: 17 
 ZA so glasovali: 17 
 PROTI so glasovali: nihče 

  
  Sklep je bil sprejet. 

 
K 15. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog za podaljšanje delovanja dveh začasnih oddelkov Vrtca Sončnica Veliki 
Gaber 

 
Ga. Žužek, vodja Oddelka za družbene, gospodarske dejavnosti in kmetijstvo, je povedala, da 
je Vrtec Sončnica, ki deluje v okviru Osnovne šole Veliki Gaber, na podlagi zbranih podatkov 
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o vpisu otrok za šolsko leto 2020/2021 posredoval na občino vlogo za podaljšanje delovanja 
dveh začasnih oddelkov, ki delujeta v prostorih Osnovne šole Veliki Gaber. 
 
Ga. Smuk, predsednica Odbora za družbene, gospodarske dejavnosti in kmetijstvo, je 
povedala, da Odbor predlaga sprejem predlaganega sklepa.  
 
Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje podal naslednji 
SKLEP: 
V Vrtcu Sončnica se delovanje dveh začasnih oddelkov, ki delujeta v prostorih Osnovne 
šole Veliki Gaber, podaljša od 1. 9. 2020 do 31. 8. 2021.  

   
Podatk i  o g lasovanju:  

 Prisotni člani: 17 
 ZA so glasovali: 17 
 PROTI so glasovali: nihče 

  
  Sklep je bil sprejet. 

 
K 16. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Sklep o porabi presežka prihodkov nad odhodki – Vrtec Mavrica Trebnje 

 
Ga. Žužek, vodja Oddelka za družbene in gospodarske dejavnosti, je povedala, da javni zavod 
praviloma po sprejetju zaključnega računa predloži občini ustanoviteljici predlog za porabo oz. 
razporeditev presežka prihodkov nad odhodki, ki je bil ustvarjen v preteklem letu.  
Vrtec Mavrica Trebnje, ki deluje s 36 oddelki, v katere je vključenih 638 otrok, je v poslovnem 
poročilu za leto 2019 izkazoval presežek prihodkov nad odhodki v višini 26.930,73 EUR, od 
tega 26.906,84 EUR iz javne službe in 23,89 EUR iz tržne dejavnosti.  
Svet javnega zavoda je dne 3. 3. 2020 sprejel sklep, da se 25.000,00 EUR nameni stroškom 
dejavnosti za čas od 1. 1. 2020 do 30. 4. 2020, ko so bile v veljavi nižje cene programov. Dvig 
cene je bil realiziran 1. 5. 2020, čeprav so višji stroški plač zaposlenih nastali že pred tem.  
V začetku decembra 2019 in januarja 2020 je prišlo do višjih stroškov za plače zaposlenih 
(napredovanje v plačne razrede in nazive, dvig minimalne plače), ki so bili kasneje vračunani 
v novo ceno. Izpad dohodka v vmesnem, štirimesečnem obdobju bi zavod pokril s 
prerazporeditvijo presežka v višini 25.000,00 EUR v svojo dejavnost. Izračuni kažejo, da z 
novimi, od 1. 5. 2020 veljavnimi cenami, vrtec prejme mesečno 11.408,00 EUR več. 
 
Preostanek presežka iz leta 2019 v višini 1.930,73 EUR in presežki poslovanja preteklih let v 
višini 8.379,61 EUR pa ostanejo nerazporejeni. Skupen znesek nerazporejenega presežka 
znaša 10.310,34 EUR. 
 
Ga. Smuk, predsednica Odbora za družbene, gospodarske dejavnosti in kmetijstvo, je 
povedala, da je Odbor gradivo obravnaval in predlaga Občinskemu svetu sprejem.  
 
Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednja  
SKLEP-a: 

I. Občinski svet Občine Trebnje na podlagi 38. člena Odloka o ustanovitvi javnega 
vzgojno-varstvenega zavoda Vrtca Mavrica Trebnje podaja soglasje k porabi 
presežka prihodkov nad odhodki iz leta 2019 iz naslova javne službe v višini 
25.000,00 EUR, ki ga Vrtec Mavrica Trebnje nameni svoji dejavnosti za obdobje 
od 1. 1. 2020 do 30. 4. 2020. 
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II. Preostanek presežkov prihodkov nad odhodki iz leta 2019 v višini 1.930,73 EUR, 
skupaj z nerazporejenimi presežki preteklih let v višini 8.379,61 EUR, ostane 
nerazporejen. Skupen znesek nerazporejenega presežka znaša 10.310,34 EUR. 

   
Podatk i  o g lasovanju:  

 Prisotni člani: 16 
 ZA so glasovali: 15 
 PROTI so glasovali: nihče 

  
  Sklepa sta bila sprejeta. 

 
K 17. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Oprostitev plačila komunalnega prispevka Društvu za napredek Hribovec Rihpovec 

 
Mag. Janez Zakrajšek, vodja Oddelka za okolje, prostor in infrastrukturo, je povedal, da je bil 
Društvu za napredek Hribovec Rihpovec, s sedežem Rihpovec 19, 8210 Trebnje, na podlagi 
odločbe, št. 354-194/2020-3 z dne 2. 9. 2020, odmerjen komunalni prispevek zaradi priključitve 
objekta (pokrit prireditveni prostor) na parc. št. 1970/4 k.o. Lukovek, na javno vodovodno 
omrežje,  v višini 652,33 EUR. Ker društvo razen članarine nima rednih finančnih prihodkov, 
prosi za oprostitev plačila komunalnega prispevka. 
 
G. Jevnikar, predsednik Odbora za okolje, prostor in infrastrukturo, je povedal, da je Odbor 
gradivo obravnaval in predlaga Občinskemu svetu potrditev.  
 
Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji 
SKLEP: 
Društvo za napredek Hribovec Rihpovec se oprosti plačila komunalnega prispevka 
zaradi priključitve objekta (pokrit prireditveni prostor) na javno vodovodno omrežje. 

   
Podatk i  o g lasovanju:  

 Prisotni člani: 16 
 ZA so glasovali: 16 
 PROTI so glasovali: nihče 

  
  Sklep je bil sprejet. 

 
K 18. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Sklepa o lokacijski preveritvi za prilagajanje in natančne oblike in velikosti 
območja stavbnih zemljišč za enoto urejanja prostora z oznako KR009 

 
Mag. Zakrajšek, vodja Oddelka za okolje, prostor in infrastrukturo, je podal podrobno 
obrazložitev Sklepa o lokacijski preveritvi.  
 
G. Jevnikar, predsednik Odbora za okolje, prostor in infrastrukturo je povedal, da je Odbor 
gradivo obravnaval in predlaga Občinskemu svetu sprejem. 
 
Ga. Povhe, predsednica Komisije za statutarna vprašanja in lokalno samoupravo, je povedala, 
da Komisija predlaga sprejem Občinskemu svetu.  
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V razpravi je g. Ovnik izpostavil, da postopek ni pravičen do ostalih investitorjev, ki ne bodo 
nikoli dobili možnosti legalizacije.  
 
Župan je pojasnil, da je še dve leti časa, da se za objekte, ki so bili zgrajeni pred letom 1998, 
brez gradbenega dovoljenja, po enostavnem postopku pridobi gradbeno dovoljenje. 
Če kdo od občanov občine Trebnje ima tak objekt, se mu toplo priporoča, da začne s tem 
postopkom. Geodet izmeri in izriše objekt, na upravni enoti pa se zaprosi za gradbeno 
dovoljenje. Tega najbrž nikoli več ne bo, je zaključil.  
 
Po kratki razpravi je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji 
SKLEP:  
Sprejme se Sklep o lokacijski preveritvi za prilagajanje in natančne oblike in velikosti 
območja stavbnih zemljišč za enoto urejanja prostora z oznako KR009, ki se nanaša na 
dele zemljišč parc. št. 41/6 in 44, k.o. 1408 Ševnica.  

   
Podatk i  o g lasovanju:  

 Prisotni člani: 17 
 ZA so glasovali: 16 
 PROTI so glasovali: nihče 

  
  Sklep je bil sprejet. 

 
K 19. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Sklepa o lokacijski preveritvi za določitev obsega stavbnega zemljišča pri 
posamični poselitvi 

 
Mag. Zakrajšek, vodja Oddelka za okolje, prostor in infrastrukturo, je podal podrobno 
obrazložitev Sklepa o lokacijski preveritvi.  
 
G. Jevnikar, predsednik Odbora za okolje, prostor in infrastrukturo, je povedal, da je Odbor 
gradivo obravnaval in predlaga Občinskemu svetu sprejem.  
 
Ga. Povhe, predsednica Komisije za statutarna vprašanja in lokalno samoupravo, je povedala, 
da je Komisija tudi to gradivo obravnavala in predlaga Občinskemu svetu sprejem.  
 
Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji 
SKLEP:  
Sprejme se Sklep o lokacijski preveritvi za določitev obsega stavbnega zemljišča pri 
posamični poselitvi, ki se nanaša na dele zemljišč parc. št. 1054, k.o. Poljane v Občini 
Trebnje in 1057, k.o. Poljane v Občini Šmartno pri Litiji. 

   
Podatk i  o g lasovanju:  

 Prisotni člani: 17 
 ZA so glasovali: 16 
 PROTI so glasovali: nihče 

  
  Sklep je bil sprejet. 
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K 20. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Elaborata o oblikovanju cene izvajanja storitev javne službe oskrbe s pitno 
vodo na območju Občine Trebnje za leto 2020 

 
Uvodno obrazložitev predloga Elaborata o oblikovanju cene izvajanja storitev javne službe 
oskrbe s pitno vodo na območju Občine Trebnje za leto 2020 je podal g. Starbek, direktor 
javnega podjetja Komunala Trebnje d.o.o. 
Razlog za sprejem predlagane cene je potreba po njenem oblikovanju v skladu z zahtevami 
zakonodaje in zagotavljanju sredstev za izvajanje javne službe oskrbe s pitno vodo v skladu s 
predpisanimi standardi. Cena je oblikovana na podlagi Uredbe o metodologiji za oblikovanje 
cen storitev obveznih občinskih gospodarskih javnih služb varstva okolja.  
Predlagana cena vodarine za leto 2020 za občino Trebnje znaša 0,7424 EUR/m3 in je od 
trenutno veljavne potrjene cene nižja za 2,49 %. 
Predlagana cena omrežnine za leto 2020 za občino Trebnje znaša 5,5890 EUR/mesec na 
vodomer in je od zadnje potrjene cene višja za 5,65 %. 
Uporabniku, ki ima najmanjši vodomer in porabi 10 m3 vode mesečno¸, se bo sprememba 
poznala kot povečanje stroška na položnici za 0,11 EUR brez DDV. 
 
G. Jevnikar, predsednik Odbora za okolje, prostor in infrastrukturo, je povedal, da je Odbor 
predlagane cene po daljši razpravi potrdil in predlaga Občinskemu svetu sprejem.  
 
Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji 
SKLEP:  
Občinski svet Občine Trebnje potrjuje Elaborat o oblikovanju cene izvajanja storitev 
javne službe oskrbe s pitno vodo na območju občine Trebnje v letu 2020. 

   
Podatk i  o g lasovanju:  

 Prisotni člani: 15 
 ZA so glasovali: 12 
 PROTI so glasovali: nihče 

  
  Sklep je bil sprejet. 

 
K 21. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Elaborata o oblikovanju cene izvajanja storitev javne službe odvajanje in 
čiščenje komunalne in padavinske odpadne vode ter storitve povezane z greznicami 
in MKČN na območju Občine Trebnje za leto 2020 

 
Uvodno obrazložitev predloga Elaborata o oblikovanju cene izvajanja storitev javne službe 
odvajanje in čiščenje komunalne in padavinske odpadne vode ter storitve povezane z 
greznicami in MKČN na območju Občine Trebnje za leto 2020 je podal g. Starbek, direktor 
javnega podjetja Komunala Trebnje d.o.o. 
Navedel je predlagane cene za obvezne občinske gospodarske javne službe odvajanja in 
čiščenja komunalne in padavinske odpadne vode in sicer: 
- cena odvajanja komunalne odpadne vode iz javnih površin 0,3779 EUR/m3; 
- cena odvajanja padavinske odpadne vode iz javnih površin 0,0031 EUR/m3; 
- cena čiščenja komunalne odpadne vode iz javnih površin 0,6085 EUR/m3; 
- cena čiščenja padavinske odpadne vode iz javnih površin 0,0049 EUR/m3; 
- cena storitev povezanih pretočnimi in nepretočnimi greznicami in MKČN 0,2715 EUR/m3; 
- cena omrežnine odvajanja komunalne odpadne vode DN 20 5,4071 EUR/vodomer na mesec 
(za ostale velikosti vodomerov se poračunava po faktorjih iz Uredbe o metodologiji za 
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oblikovanje cen storitev obveznih občinskih gospodarskih javnih služb varstva okolja (Uradni 
list RS, št. 87/12, 102/12 in 76/17); 
- cena omrežnine čiščenja komunalne odpadne vode DN 20 2,0733 EUR/ vodomer na mesec 
(za ostale velikosti vodomerov se poračunava po faktorjih iz Uredbe o metodologiji za 
oblikovanje cen storitev obveznih občinskih gospodarskih javnih služb varstva okolja (Uradni 
list RS, št. 87/12, 102/12 in 76/17); 
-cena omrežnine za odvajanje padavinske odpadne vode 0,0049 EUR/m3; 
- cena omrežnine čiščenja padavinske odpadne vode 0,0019 EUR/m3; 
- cena omrežnine za čiščenje grezničnih vsebin in gošč in MKČN 0,0843 EUR/m3.  
 
G. Jevnikar, predsednik Odbora za okolje, prostor in infrastrukturo, je povedal, da je Odbor 
gradivo obravnaval in predlaga Občinskemu svetu sprejem.  
 
Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji 
SKLEP:  
Občinski svet Občine Trebnje potrjuje Elaborat o oblikovanju cene izvajanja storitev 
javne službe odvajanje in čiščenje komunalne in padavinske odpadne vode ter storitve 
povezane z greznicami in MKČN na območju občine Trebnje v letu 2020. 

   
Podatk i  o g lasovanju:  

 Prisotni člani: 14 
 ZA so glasovali:  9 
 PROTI so glasovali: nihče 

  
  Sklep je bil sprejet. 

 
K 22. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Elaborata o oblikovanju cene izvajanja storitev javne službe ravnanje z 
odpadki na območju Občine Trebnje za leto 2020 

 
Uvodno obrazložitev predloga Elaborata o oblikovanju cene izvajanja storitev javne službe 
ravnanje z odpadki na območju Občine Trebnje za leto 2020 je podal g. Starbek, direktor 
javnega podjetja Komunala Trebnje d.o.o. 
Skupni strošek ravnanja z odpadki na računu bo za uporabnika 80 litrskega zabojnika za 
preostanek odpadkov, po predlagani spremembi cen zbiranja in odlaganja izvajalca Komunala 
Trebnje d.o.o. in z upoštevanjem cene obdelave izvajalca Snaga d.o.o., znašal 8,6997 EUR 
(brez DDV), kar je od sedanjega stroška več za 6,06 % (povečanje mesečnega stroška 
uporabnika za 0,50 EUR brez DDV). 
G. Jevnikar, predsednik Odbora za okolje, prostor in infrastrukturo, je povedal, da je Odbor 
tudi ta Elaborat obravnaval, ga sprejel in predlaga Občinskemu svetu sprejem.  
 
V razpravi je g. Kepa povedal, da bo v prihodnosti potrebno sprejeti še več odpadkov od drugje, 
da bo cena nižja, pa tudi odlagališče imamo zato.  
 
Po kratki razpravi je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji 
SKLEP:  
Občinski svet Občine Trebnje potrjuje Elaborat o oblikovanju cene izvajanja storitev 
javne službe ravnanje z odpadki na območju občine Trebnje v letu 2020. 

   
Podatk i  o g lasovanju:  
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 Prisotni člani: 17 
 ZA so glasovali:  9 
 PROTI so glasovali: nihče 

  
  Sklep je bil sprejet. 

 
K 23. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Premoženjsko pravne zadeve: 

a) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra za parcele k.o. 
Veliki Gaber  

b)  Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra za parcele k.o. 
Korita in k.o. Ponikve-Šmaver  

c) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra za parcele k.o. 
Medvedje selo  

d) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra za parcele k.o. 
Medvedje selo in k.o. Trebnje- mesto Trebnje 

e) Predlog za ureditev statusa grajenega javnega dobra v k.o. Dolga 
Njiva- naselje Potok 

f) Predlog za ureditev statusa grajenega javnega dobra v k.o. Sela pri 
Šumberku-Orlaka 

g) Predlog za ukinitev statusa javnega dobra za parcelo 1650 k.o. Sela pri 
Šumberku 

h) Predlog za ureditev statusa grajenega javnega dobra v k.o. Vrhtrebnje 
- naselje Repče 

i) Predlog za ureditev statusa grajenega javnega dobra v k.o. Češnjevek- 
naselje Češnjevek 

 
 
Ga. Zadnik, pravnica, je podala obrazložitev premoženjsko pravnih zadev.  
 
G. Jevnikar, predsednik Odbora za okolje, prostor in infrastrukturo, je povedal, da je Odbor 
gradivo obravnaval in predlaga Občinskemu svetu v sprejem.  
 
Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic v kompletu na glasovanje dal naslednje 
SKLEP-e:  

I. Status grajenega javnega dobra lokalnega pomena – pot pridobijo zemljišča: 
1034/7, 1034/2, 1034/4 in 1035/3, vse k.o. 1427 Veliki Gaber. Sklep o pridobitvi 
statusa javnega dobra lokalnega pomena se v predlagani obliki in vsebini 
sprejme. 
 

II. Status grajenega javnega dobra lokalnega pomena – cesta pridobijo zemljišča: 
261/6 in 262/4, obe k.o. 1432 Korita in 940/7 k.o. 1419 Ponikve. Sklep o pridobitvi 
statusa javnega dobra lokalnega pomena se v predlagani obliki in vsebini 
sprejme. 
 

III. Status grajenega javnega dobra lokalnega pomena – cesta pridobijo zemljišča: 
85/2, 281/2, 284/2, 284/3, vse k.o. 1421 Medvedje selo. Sklep o pridobitvi statusa 
javnega dobra lokalnega pomena se v predlagani obliki in vsebini sprejme. 
 

IV. Status grajenega javnega dobra lokalnega pomena – cesta pridobijo zemljišča: 
624/7, 625/9, 625/11, vsa k.o. 1421 Medvedje selo ter 521/20, 521/21, 520/3, 521/18, 
540/65, 534/16 in 534/1, vsa k.o. 1422 Trebnje. Sklep o pridobitvi statusa javnega 
dobra lokalnega pomena se v predlagani obliki in vsebini sprejme. 
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V. Status javnega dobra za parcele št. 972/3,1005/12 in 225/9, vse k.o. 1404 Dolga 
njiva, se ukine. Sklep o ukinitvi statusa javnega dobra se sprejme v predlagani 
obliki in vsebini.  
 

VI. Status grajenega javnega dobra lokalnega pomena - cesta pridobijo parcele št. 
331/3, 331/2, 293/2, 293/3, 225/5, 225/6, 1005/5, 218/10, 222/2, 222/3 in 223/2, vse 
k.o. 1404 Dolga Njiva. Sklep o pridobitvi statusa grajenega javnega dobra 
lokalnega pomena se sprejme v predlagani obliki in vsebini. 
 

VII. Status javnega dobra za parceli št. 1636/5 in 1626/11, obe k.o. 1433 Sela pri 
Šumberku, se ukine. Sklep o ukinitvi statusa javnega dobra se sprejme v 
predlagani obliki in vsebini.  
 

VIII. Status grajenega javnega dobra lokalnega pomena - pot pridobi parcela št. 301/4 
k.o. 1433 Sela pri Šumberku. Sklep o pridobitvi statusa grajenega javnega dobra 
lokalnega pomena se sprejme v predlagani obliki in vsebini.  
 

IX. Status javnega dobra za parcelo št. 1650 k.o. 1433 Sela pri Šumberku se ukine. 
Sklep o ukinitvi statusa javnega dobra se sprejme v predlagani obliki in vsebini. 
 

X. Status javnega dobra za parcelo št. 1156/10 k.o. 1423 Vrhtrebnje se ukine. Sklep 
o ukinitvi statusa javnega dobra se sprejme v predlagani obliki in vsebini.   
 

XI. Status grajenega javnega dobra lokalnega pomena - cesta pridobi parcela št. 
1030/4 k.o. 1423 Vrhtrebnje. Sklep o pridobitvi statusa grajenega javnega dobra 
lokalnega pomena se sprejme v predlagani obliki in vsebini. 
 

XII. Status javnega dobra za parceli št. 1153/6 in 1153/5, obe k.o. 1420 Češnjevek, se 
ukine. Sklep o ukinitvi statusa javnega dobra se sprejme v predlagani obliki in 
vsebini.  
 

XIII. Status grajenega javnega dobra lokalnega pomena - pot pridobi parcela št. 265/9 
k.o. 1420 Češnjevek. Sklep o pridobitvi statusa grajenega javnega dobra 
lokalnega pomena se sprejme v predlagani obliki in vsebini. 

   
Podatk i  o g lasovanju:  

 Prisotni člani: 17 
 ZA so glasovali: 17 
 PROTI so glasovali: nihče 

  
  Sklepi so bili sprejeti. 

 
K 24. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Poročilo o izvrševanju proračuna Občine Trebnje v prvem polletju leta 2020 

 
Kratko obrazložitev poročila o izvrševanju proračuna Občine Trebnje v prvem polletju leta 2020 
je podal direktor Občinske uprave, g. Pirc.  
 
Ga. Brilj, predsednica Odbora za proračun in finance, je povedala, da je Odbor gradivo 
obravnaval in predlaga Občinskemu svetu sprejem.  
 
Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji 
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SKLEP:  
Na podlagi prvega odstavka 63. člena Zakona o javnih financah se je Občinski svet 
seznanil s Poročilom o izvrševanju proračuna Občine Trebnje v prvem polletju leta 2020.  

   
Podatk i  o g lasovanju:  

 Prisotni člani: 16 
 ZA so glasovali: 15 
 PROTI so glasovali: nihče 

  
  Sklep je bil sprejet. 

 
K 25. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog seznanitve z novelacijo Dokumenta identifikacije investicijskega projekta 
(DIIP) za projekt Kolesarska veriga na podeželju 

 
Mag. Zakrajšek, vodja Oddelka za okolje, prostor in infrastrukturo, je podal kratko obrazložitev 
predlaganega gradiva. Dokument identifikacije investicijskega projekta Kolesarska veriga na 
podeželju se je noveliral zaradi uskladitve ocene investicijskih stroškov z zaključenim 
finančnim načrtom projekta, ki je temeljil na pridobljenih ponudbah ter zaradi uskladitve 
sprememb lokacij postavitve postaj za izposojo koles. Spremenjene so bile prva, druga in 
četrta lokacija. V centru Trebnjega se je izbrala nova lokacija, ki je bližje občinski upravni stavbi 
in predstavlja občinsko središče. Med naseljem Štefan in Trebnje (druga lokacija) se je izbrala 
nova lokacija, ki je primerno oddaljena od obeh naselij, da bi se omogočila lažja dostopnost 
tudi prebivalcem drugih naselij. V vzhodnem delu Trebnjega se je izbrala nova lokacija, ki je 
locirana v industrijski coni, kjer so največja zaposlitvena središča mesta. 
 
Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji 
SKLEP:  
Občinski svet Občine Trebnje se seznani z novelacijo Dokumenta identifikacije 
investicijskega projekta (DIIP) za projekt Kolesarska veriga na podeželju.  

   
Podatk i  o g lasovanju:  

 Prisotni člani: 15 
 ZA so glasovali: 15 
 PROTI so glasovali: nihče 

  
  Sklep je bil sprejet. 

 
K 26. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog seznanitve s potrjenima novelacijama DIIP in IP »Energetska prenova stavbe 
CIK Trebnje« 

 
Kratko obrazložitev predloga gradiva je podal direktor Občinske uprave, g. Pirc.  
 
Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji 
SKLEP:  
Občinski svet Občine Trebnje se seznani z novelacijama DIIP in IP Energetska prenova 
stavbe CIK Trebnje. 
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 Podatk i  o g lasovanju:  
 Prisotni člani: 17 
 ZA so glasovali: 17 
 PROTI so glasovali: nihče 

  
  Sklep je bil sprejet. 

 
K 27. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog za izstop Občine Trebnje iz Inštituta regij Evrope (IRE) in vstop v združenje 
ALDA (Evropsko združenje za lokalno demokracijo) 

 
G. Pirc, direktor Občinske uprave, je podal kratko obrazložitev predlaganega gradiva.  
Pojasnil je, da se predlaga izstop Občine Trebnje iz Inštituta regij Evrope (IRE) in vstop v 
združenje ALDA (Evropsko združenje za lokalno demokracijo). Pojasnil je, da združenje ALDA 
že dlje časa podpira vključevanje Občine Trebnje v evropske projekte in ji tudi (brezplačno) 
nudi določeno podporo in pomoč. Z njihovo pomočjo smo uspešno kandidirali kot partnerji s 
projekti – Aquares, S.P.A.C.E. in STAR. Po drugi strani pa Inštitutu regij Evrope (IRE) plačuje 
članarino, čeprav nudi pomanjkljivo svetovalno in podporno dejavnost, ki je včasih celo 
neobstoječa (neodzivnost). Čeprav je članarina za združenje ALDA na letni ravni za 350 EUR 
višja, je pričakovati neprimerljivo večje koristi od članstva v tem združenju namesto v Inštitutu 
regij Evrope. 
 
Ga. Povhe, predsednica Komisije za statutarna vprašanja in lokalno samoupravo, je povedala, 
da je Komisija obravnavala predlog izstopa in predlagajo Občinskemu svetu sprejem 
predlaganih sklepov. Povedala je, da je bilo že na seji Komisije povedano, da bo do seje 
Občinskega sveta pojasnjeno, kako je z ostalimi sosednjimi občinami, ali so tudi vključene v 
kakšno združenje oz. so njihove izkušnje.  
 
Župan je na kratko pojasnil dosedanje prednosti in slabosti vključenosti občine v združenja.   
 
Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednja 
SKLEP-a: 

I. Potrdi se predlog za izstop Občine Trebnje iz Inštituta regij Evrope (IRE) z 
iztekom leta 2020. 

 
II. Potrdi se predlog za vstop in včlanitev Občine Trebnje v združenje ALDA 

(Evropsko združenje za lokalno demokracijo) s pričetkom leta 2021.  
   

Podatk i  o g lasovanju:  
 Prisotni člani: 17 
 ZA so glasovali: 16 
 PROTI so glasovali: nihče 

  
  Sklepa sta bila sprejeta. 

 
K 28. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Seznanitev s Sklepoma za izplačilo sredstev iz proračunske rezerve 

 
Kratko obrazložitev predlaganega gradiva je podal g. Pirc, direktor Občinske uprave.  
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Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji 
SKLEP:  
Občinski svet Občine Trebnje se je seznanil s sklepoma za izplačilo sredstev iz 
proračunske rezerve, in sicer: sklep št. 410-118/2020-6, z dne 31. 8. 2020, ter sklep št. 
410-115/2020-6, z dne 15. 9. 2020.  

   
Podatk i  o g lasovanju:  

 Prisotni člani: 17 
 ZA so glasovali: 17 
 PROTI so glasovali: nihče 

  
  Sklep je bil sprejet. 

 
K 29. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Odgovori na svetniška vprašanja 

 
Pod točko ni bilo posredovanih odgovorov.  
 
 

K 30. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Seznanitev z zapisniki sej delovnih teles Občinskega sveta in svetov zavodov 

 
Člani Občinskega sveta Občine Trebnje so se na 13. redni seji Občinskega sveta seznanili z 
naslednjimi zapisniki sej delovnih teles Občinskega sveta in organov javnih zavodov:   

- Zapisnik 10. seje Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja z dne 16. 9. 
2020,  

- Zapisnik 8. seje Odbora za družbene, gospodarske dejavnosti in kmetijstvo z dne 29. 
9. 2020, 

- Zapisnik 7. seje Odbora za okolje, prostor in infrastrukturo z dne 30. 9. 2020, 
- Zapisnik 8. seje Komisije za statutarna vprašanja in lokalno samoupravo z dne 29. 9. 

2020, 
- Zapisnik 6. seje Odbora za proračun in finance z dne 30. 9. 2020,  
- Zapisnik 12. seje SU JZ Zdravstveni dom Trebnje z dne 15. 5. 2020, 
- Zapisnik 7. redne seje Sveta zavoda Knjižnica Pavla Golie Trebnje z dne 24. 2. 2020, 
- Zapisnik 3. korespondenčne seje Sveta zavoda Knjižnica Pavla Golie Trebnje z dne 9. 

4. 2020, 
- Zapisnik 5. dopisne seje SU JZ Center za izobraževanje in kulturo Trebnje z dne 20. 

2. 2020, 
- Zapisnik 13. seje SU JZ Center za izobraževanje in kulturo Trebnje z dne 14. 5. 2020, 
- Zapisnik 13. seje SU JZ Knjižnica Pavla Golie Trebnje z dne 14. 5. 2020, 
- Zapisnik 12. seje SU JZ Zdravstveni dom Trebnje z dne 15. 5. 2020, 
- Zapisnik 6. redne seje Sveta JZ Center za izobraževanje in kulturo Trebnje z dne 9. 6. 

2020,  
-  Končno poročilo Nadzornega odbora o opravljenem nadzoru porabe proračunskih 

sredstev Krajevne skupnosti Dolenja Nemška vas v letu 2018,  
- Končno poročilo Nadzornega odbora o opravljenem nadzoru porabe proračunskih 

sredstev Krajevne skupnosti Dobrnič v letu 2018, 
- Končno poročilo Nadzornega odbora o opravljenem nadzoru porabe proračunskih 

sredstev za enkratno denarno pomoč ob rojstvu otroka v letu 2018,  
- Zapisnik 3. dopisne seje Sveta Osnovne šole Trebnje z dne 13. 7. 2020, 
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- Zapisnik 4. dopisne seje Sveta Osnovne šole Trebnje od 24. 8. 2020.  
 

K 31. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Vprašanja in pobude članov sveta in odgovori na svetniška vprašanja 

 
Ga. Povhe je izpostavila problematiko vzdrževanja športnega igrišča pri CIK-u. Zaznane so 
bile pritožbe, da je igrišče uničeno zaradi poškodb in neustreznega vzdrževanja. Zanimalo jo 
je kako se problematika rešuje.  
 
Župan je odgovoril, da je načelno dogovorjeno, da je vzdrževanje na strani Nogometnega 
kluba. Pogovori so že tekli v smeri, da klub, ki je umetno travo prevzel, uveljavlja garancijo, kot 
je bilo napisano v sporazumu o prevzemu. Če se to ni izvedlo, bo potrebno igrišče z javnimi 
sredstvi sanirati. Igrišče je izjemno obremenjeno, potreba po igrišču je velika.  
Trenutno se načrtuje izgradnja igrišča z rabljeno travo v Dobrniču. Rabljena umetna trava, ki 
je bila kupljena od Mestne občine Novo mesto je še na razpolago in se lahko še kaj postori v 
drugih sredinah. Predlagal je, da se preveri, kaj se je na tem področju naredilo, o vsem ostalem 
pa se bo odločalo na proračunski seji.  
 
G. Lobe je dodal, da ni težava samo v preobremenjenosti igrišča, večji problem je vandalizem. 
Ta težava se je pokazala, saj je trava uničena na določenih področjih, ker so luknje. Iz tega 
razloga tudi proizvajalec, ki je umetno travo dobavil, noče priznati reklamacije. Vandalizma je 
čedalje več, ker ni neke kontrole, predvsem skozi vikend.  
Izrazil je strah, da bo prišlo do kakšnih poškodb in takrat bo moral nekdo prevzeti odgovornost, 
je še poudaril. Te poškodbe bo potrebno sanirati, igrišče poskušajo čim manj uporabljati, imajo 
ga v uporabi pa je tudi občani. S strani Športne zveze je čez teden postavljeno neko 
upravljanje, težava je čez vikend, ko ga ni.  
Kljub temu, da so postavljene opozorilne table pri igrišču, nekateri ljudje teh pravil ne 
spoštujejo. Iz tega naslova bo potrebno ljudi opozoriti na kulturo bivanja.  
 
Župan je odgovoril, da če nekdo vidi nekoga, da ne ravna v skladu s priporočenimi navodili, se 
ga prijazno poprosi, naj ravna v skladu z navodili. Župan je kot rešitev navedel dva primera, in 
sicer, da se te luknje nadomesti z rabljeno travo. Potrebno je vedeti, da če ima trava 15 let 
garancije, zdržala pa je dobra 4 leta, da je potrebno tudi na proizvajalce ustrezno pritiskati, da 
se zadeve uredi.  
Predlagal je sestanek med predstavniki kluba in Občino. Postopek parcelacije je sedaj končan, 
potrebno pa je z vsemi deležniki uskladiti in skleniti pogodbo o upravljanju. Prihaja drsališče, 
pripravljena imamo pravila o pogojih uporabe. Pravila so predlagana v skladu z navodili 
dobaviteljev oziroma izvajalcev. Njihove pogoje je potrebno spoštovati, če želimo uveljavljati 
garancije, želje uporabnikov pa so drugo. Inšpektor in redar dnevno izvaja kontrolo na igrišču, 
predvsem se nadzira lastnike psov, opozorilne table so izobešene. Javna dela niso najboljša 
rešitev, dosegli smo, da je prisotnost enega javnega delavca zagotovljena do tretje ure, 
drugega pa do večera. Tudi videonadzor je potrebno pravno urediti.  
 
G. Jevnikar je izpostavil cesto od žage na Veliki Loki, kjer je obvezna smer proti Veliki Loki. 
Opozoril je, da večina voznikov tam zavija levo, odcep je potrebno ustrezno urediti, da se ne 
bo zgodila hujša nesreča.  
 
Župan je odgovoril, da so cestno prometni predpisi jasni. Spomni se, da v preteklosti g. Jerman 
ni bil naklonjen temu, da bi vrt odstranili.  
Potrebno je preveriti pripravljenost Kmetijske zadruge, da se na tem delu zemljina poreže 
(pobere) in s tem poveča preglednost. Če bo to sprejemljivo, se bo reševalo v prihodnosti.  
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G. Erjavec je predlagal, da se tam izgradi krožno križišče.  
 
Župan je v nadaljevanju pojasnil, da je to odredil inšpektor, saj je to državna cesta, Občina tu 
nima pooblastil. Inšpektorja bo potrebno o novih dejstvih obvestiti.  
Glede krožišča je dejal, da je frekvenca prometa premajhna.  
 
Podal je še informacijo o delovanju skupne službe inšpektorata in redarstva.  
 
 
Župan Alojzij Kastelic je sejo zaključil ob 18:30 uri.       
 
 
 
 
Zapisala: 
Andreja Perc, l. r.       Alojzij Kastelic, l. r.  
referent I       ŽUPAN 
 
 
Seja je tonsko posneta.  


